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Abstract (en)
The heat exchanger system is used with a heater with a circulating fluidised bed. Fluid flows in through a first heat exchanger (ET1) which is
followed by a second heat exchanger (ET2). The fluid approaching the first heat exchanger is split into four streams, one of which enters the heat
exchanger and three of which bypass the first heat exchanger and go to the second heat exchanger. The output from the first heat exchanger
is divided into three, with each branch joining one of the bypass branches. The three united flows go to separate headers (A1-3) for separate
tube bundles (F1-3) inside the second heat exchanger. All the tube bundles discharge into a common header (BS) leading to a common outlet.
The fluidised particulate material enters the heat-exchanger through a first conduit (2E), flows past the tube bundles and leaves via a second,
diametrically-opposed conduit, (2S).

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif d'échange thermique comprenant un premier échangeur thermique (ET1) suivi d'un deuxiéme échangeur
thermique (ET2) disposé dans un lit fluidisé dense, ce deuxiéme échangeur étant constitué d'une pluralité de faisceaux tubulaires (F1, F2, F3)
disposés le long du trajet des particules en suspension dans le lit fluidisé dense. Le deuxiéme échangeur (ET2) comportant au moins deux
alimentations situées de part et d'autre de son centre, ces alimentations regoivent chacune un mélange distinct du fluide d'entrée et du fluide sortie
du premier échangeur (ET1), de sorte que la température du fluide entrant dans chacun des faisceaux (F1, F2, F3) soit une fonction croissante de
sa distance a I'entrée des particules dans ce lit fluidisé dense. <IMAGE>
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